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Vážený pane radní,  

obracím se na Vás s interpelací ve věci výkupu několika garáží v lokalitě Na Pláni.  

Znalecké posudky na hodnotu předmětných garáží byly z větší části vypracovány 

v minulém roce, pokud mě paměť neklame. Věc nebyla zatím předložena ani do Výboru 

majetku ZMČ, ani do Rady MČ, pokud vím. Myslím, že na minulém zasedání 

zastupitelstva jste byl ústně na tuto věc dotazován jedním z vystupujících občanů. 

V lokalitě MČ dokončila záměr odprodeje části pozemku jednomu z obyvatel a má se 

rozšířit zahrada tamní mateřské školy.   

Prostřednictvím interpelace se Vás v této věci táži na následující:  

1. Jsou hotovy posudky na všechny předmětné garáže?  

2. Kdy bude odkup garáží v lokalitě Na Pláni předložen do orgánů MČ?  

3. Proč nebyl odkud garáží v lokalitě Na Pláni již předložen do orgánů MČ?  

Děkuji za ústní i písemnou odpověď.  

 

S pozdravem  

 

Martin Damašek  

zastupitel MČ Praha 5  


